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SU møte #1-2025 
Protokoll 

Dato: 
Tid:  

13.02.2025 
19:00 

Emne: SU møte #1-2025 

Plassering: Teams 

Tilstede: Harald Kvande (Leder), Tommy Botten Jensen, Kristian Moxnes, 
Anna Fasting, Anders Mæland, Knut Lien, Sten Rune Myrland (MSJ) 

Ikke møtt:  

 

Agenda 

SAK Beskrivelse Ansvar Type 

1 Godkjenne referat SU møte #7 2024. Alle Beslutning 

2 Habilitetsvurdering for møtet Alle Beslutning 

3 Oppdatere regelverk for hopping i nærheten av vann Alle Diskusjon 

4 CRW Dispensasjons søknad Stavanger Alle Beslutning 

5 Vekt og balanse oppfølging Alle Beslutning 

6 Søknad vannlanding elever Voss (Kompani Lauritzen) Alle Beslutning 

7 HI bytte Tromsø Alle Beslutning 

8 Løse objekter i flyet under 1500 fot (mobil og kamera) Alle Diskusjon 

9 Søknad om gjennomføring av natthopp Stavanger Alle Beslutning 

10 Fagkontakt fullverdig medlem av fagutvalg Alle Orientering 

11 Søknad om unntak fra kravet om I1 ved OT1 Alle Beslutning 

12 Tiltak ved ulovlig rusmiddelbruk Alle Beslutning 

13 Eventuelt   Alle Diskusjon 
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Protokoll 

 

 

Sak Beskrivelse Type 

1 Godkjenne referat SU møte #7-2024. 
 
Vedtak: 
 
Referatet fra SU-møte #6 er tidligere godkjent  

Beslutning 

2 Habilitetsvurdering for møtet 
 
Ingen habilitetsproblemer identifisert. 

Beslutning 

3 Oppdatere regelverk for hopping i nærheten av vann 
 
Bakgrunn:  
 
Regeleverket rundt hopping nært vann har vært modent for revisjon i lengre tid. Det har 
vært gjort flere forsøk gjennom I1-oppgaver uten at dette har ført til ønsket resultat.  
 
Vedtak: 
 
For 2025 vil følgende være gjeldende:  
Klubber som driver aktiviteter utenfor den strengeste tolkningen av hopping i nærheten 
av vann, skal melde dette inn som en del av HI-planen for å synliggjøre det. SU vil følge 
opp hver enkelt klubb  med mål om å ha oppdatert regelverk innen utgangen av 2025. 

Beslutning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ansv: HK 

4 Dispensasjons søknad i forbindelse med CRW hopping Stavanger  
 
Bakgrunn: 
 
I forbindelse med CRW kurs, opplæring og treningshopp søker Stavanger dispensasjon / 

fritak fra kravet om innføring av CRW-skjerm i kontrollkortet for riggen for sesongen 

2025. 

Begrunnelse: 

Ettersom de har et begrenset antall CRW skjermer tilgjengelig og disse må rullere eller 

byttes på, vil det bli en del omrokering på disse skjermene. 

Det er 5 + 7 personer innad i SFSK som har meldt interesse for opplæring og innføring i 

CRW, og da må vi forsøke å få disse i gang på et vis med lånte skjermer. 

Beslutning 
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Forutsetninger: 

All inn- og ut montering skjer / utføres av sertifisert MK. 

Disp. gjelder kun for CRW treningshopp ila sesongen 2025. 

Alle materiell-krav for øvrig ihht håndboka overholdes. 

Vedtak: 
 
Søknad om fritak for å føre CRW-skjermer inn i HK-kort for riggen innvilges med følgende 
krav: 

● all inn og utmontering utføres av MK eller høyere 
● fritaket gjelder kun for CRW-treningshopping ledet av Kjell Haugland fram til 

31.12.2025 
● alle aktuelle skjermer skal ha eget HK-kort som inneholder all informasjon om 

hovedskjerm samt dato og signatur fra MK på HK av hovedskjerm. 
● HK-kortet til skjermen skal alltid ligge sammen med riggens HK-kort i riggen hvor 

skjermen er montert. 
● ved hopping på andre hoppfelt skal aktuelle HI informeres i god tid om innholdet 

i dette fritaket 
 
 

5 Vekt og balanse oppfølging 

 

Bakgrunn: 
Rune Olsen skrev om vekt og balanse i sin I1-oppgave i 2024 

 

Vedtak: 
SU ønsker å se på hvordan deler av Rune Olsens C-oppgave “Vekt og balanse” kan 

benyttes inn i fallskjermdriften. Leder i fallskjermflyverutvalget, Hans Christian Amlie, tar 

dialogen videre med Rune Olsen. SU ønsker en presentasjon på fagesminaret. 

 

Beslutning 

6 Søknad vannlanding elever Voss (Kompani Lauritzen) 
 
Bakgrunn: 
 
Det kom i fjor høst inn en søknad fra Voss FSK om å la elever som deltar i kompani 
Lauritzen lande i vann på sitt første hopp. Dette ble avslått både fordi søknaden kom inn 
veldig sent i forhold til gjennomføring, samt at SU savnet beskrivelse av noen momenter. 
Oppdatert søknad ble sendt til SU 21.desember hvor momenter fra avslag på opprinnelig 
søknad var innarbeidet. 
 
Vedtak: 
 
SU godkjenner søknaden med følgende forutsetninger: 

Beslutning 
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● SU ønsker å være tilstede under gjennomføring av kurs og hopping 
● Eksaminator på kurset skal være minimalt involvert i grunnkurset 
● Vi ønsker en detaljert gjennomgang av hvordan sikkerhetspersonell og båter 

disponeres under hoppingen 
● SU ønsker å påpeke at det å beregne høyde ved vannlanding kan være utfordring 

og at dette bør ligge på medium i risikoanalysen 
● Elevene benytter tørrdrakt 
● Godkjenningen av søknaden gjelder kun for hopping på de oppgitte datoene for 

elevene som er med på innspillingen av Kompani Lauritzen. 
● All vannlanding med elever, både disse og andre, på andre tidspunkt krever ny 

søknad. 

 

7 HI bytte Tromsø FSK 
 
Tromsø FSK har søkt og fått godkjent ny HI.  
SU takker avtroppende HI Thomas Mæhlum for jobben han har gjort og ønsker ny HI 
Rune Olsen lykke til  
 

Beslutning 

8 Løse objekter i flyet under 1500 fot (mobil og kamera) 

Bakgrunn: 
Selv mindre løse objekter i flyet kan ved en krasj forårsake stor skade på personer. Bruk 

av mobiltelefon gjør i tillegg at fokus er på feil sted i en utsatt del av flyturen. 

 

Vedtak: 
SU diskuterte å innføre et forbud mot løse objekter i flyet under 1500 fot, men ønsker å 
ta HI’ene med på diskusjonen rundt dette under fagseminaret før en endelig avgjørelse 
tas. 

Diskusjon 

9 Søknad om gjennomføring av natthopp Stavanger 

 

Bakgrunn: 
Stavanger har søkt om å få gjennomføre natthopp i løpet av mars 2025 på klubbens 
hoppfelt på Sviland. Krav og gjennomføringen vil bli i henhold til Håndboka paragraf 
104.2 Bestemmelser for natthopp.  
 
 
Vedtak: 

SU har gjennomgått søknaden og finner denne godt gjennomarbeidet. Søknaden 

godkjennes. 

Beslutning 

10 Fagkontakt fullverdig medlem av fagutvalg 
 

Informasjon 
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Fagsjef F/NLF har fram til nå deltatt  i SU møter med tale- men uten stemmerett. 
 
Det viser seg gjennom STYREINSTRUKS OG DELEGASJONSREGLEMENT for NORGES 
LUFTSPORTFORBUND (NLF) at fagkontakt (for F/NLF benevnt fagsjef) i sekretariatet skal 
inngå som fast medlem av fagutvalget (for F/NLF er dette SU) med fulle rettigheter.  
 
7 IVARETAKELSE AV OFFENTLIGE MYNDIGHETSOPPGAVER 

 
 

11 Søknad om unntak fra kravet om I1 ved OT1 
 
Bakgrunn: 
Det er kommet inn en søknad om å kunne fungere som HI med I2 i en klubb med OT1  
 
Det vises til pkt 503.1 i vårt sikkerhetssystem hvor følgende er nedfelt: 
Organisasjon som innehar OT 1 kan organisere og gjennomføre alle typer 
fallskjermutdanning og praktisk hoppvirksomhet innenfor et bestemt geografisk område. 
OT 1 utstedes normalt bare til etablerte fallskjermklubber eller godkjente 
driftsorganisasjoner, under forutsetning av at følgende betingelser kan dokumenteres 
oppfylt: 
Blant flere står følgende: 

●  Har hovedinstruktør klasse I/1 godkjent av SU. 
 
Vedtak: 
Søknaden avslås. 
 

Beslutning 

12 Tiltak ved ulovlig rusmiddelbruk 
 
Gjennom lokal hovedinstruktør har det kommet opp en sak hvor en hopper innrømmer å 
ha benyttet ulovlige rusmidler under fest på et utenlandsk hoppfelt. Hopperen innehar 
også norske instruktørlisenser. 
 
HI har anbefalt, og SU har besluttet, at vedkommende mister sine instruktørlisenser og 
beholder kun B-lisens frem til 1. juli 2025, hvor det deretter vil foretas en ny vurdering. 
 

Orientering 

13 Eventuelt  

14 Neste møte 
 
Besluttes via Doodle 
Møtet avsluttet kl 21:06 

Beslutning 


